
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 8. maj 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 795
Vil ministeren, på baggrund af at ministeren i svar på REU alm. del - spørgs-
mål 263 har oplyst, at PET ikke har nogen samlet fortegnelse over materiale
med relation til de tidligere østtyske efterretningstjenester, og at ministeren til-
svarende, som svar på REU alm. del - spørgsmål 389, har oplyst, at der kun
ved hjælp af tidskrævende manuel gennemgang kan eftersøges konkrete
sager, forklare, hvordan PET, jf. artiklen "PET har ikke en sag om storspio-
nen" fra Jyllands-Posten den 26. april 2015, kan meddele, at man ikke har en
sag om den pågældende storspion, hvis tjenesten ikke har noget samlet over-
blik over materialet fra STASI?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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